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To: 5.12e [AER @sportengemeenten.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 1/14/2021 10:50:59 AM

Subject: RE: Input Amsterdam corona maatregelen

Received: Thur 1/14/2021 10:50:59 AM

Hi eens hoor!

Maar 1k vind dat ze dit via jou moet doen. Dat structureert het overleg met elkaar beter.

Ik ben het niet met alles eens en heb ook mks toegezegd. Behalve dat we het gesprek moeten voeren!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EEE @sportengemeenten n>
Datum: donderdag 14 jan. 2021 11:29 AM

Aun;AES) -SERECN Quins 11>

Onderwerp: FW: Input Amsterdam corona maatregelen

Hoi,
Zie onderstaande mail aan AmsterdamBEYjij gesproken hebt. Probleem zit erin dat het om ZZPers, bedrijven, niet sportvoorzieningen etc.

gaat. Die passen nu eenmaal niet in de sportregelingen. Je zou dan het beleid van SZW. OCW. EZK etc gaan overnemen. Je zou maatwerk voor de

steden kunnen overwegen, maar waar leg de grens?

Verzonden: donderdag 14 januari 2021 11:27

Aan:EEE (@amsterdam.nl>
Onderwerp: RE: Input Amsterdam corona maatregelen

Goed om elkaar binnenkort te spreken idd. Hebben we daar al een afspraak voor staan? Anders moeten we dat snel inplannen. Ik heb uiteraard wel

contact met overigens.

Je hebt een mooi lijst samengesteld van problemen waar jullie mee te maken hebben. De wethouders van de G5 (G4 plus Eindhoven) hebben recent

ook nog een brief gestuurd aan VWS ic de minister om op die multiproblematiek te wijzen. Uiteraard hebben we daar ook met VWS al over

gesproken. Er zit wel een probleem op landelijk niveau dat de verschillende regelingen vanuit verschillend ministeries komen en elkaar vaak ook

uitsluiten. Een voorbeeld dat jij noemt mbt het gebruik van welzijnsvoorzieningen voor sportactiviteiten is zon voorbeeld. Die heb ik overigens wel
weer bij VNG erin weten te krijgen als het gaat om huurcompensatie in cultuur en welzijn.

In feite wordt steeds duidelijker dat er meer maatwerk nodig is in de regelingen, niet alleen binnen sectoren, maar ook voor gemeenten. Ik wijs daar

ook zeker op en het is ook zeker geen onwil bij de directie sport van VWS en de minister van sport, want die doen binnen hun portefeuille het echt

wel met passie en naar mijn mening ook echt wel goed en zeker in overleg met ons en andere stakeholders.

1k zal het ook meenemen in mijn overleggen met VNG hierover om te zien of we via die lijn dit nog meer onder de aandacht kunnen brengen als het

gaat om het overhedenoverleg mbt COVID-19. In dat overleg gaat het op bestuurlijk niveau ook over de regelingen voor sport, maar die verlopen in

de praktijk dus met VW directie sport.

5.1.2e

5.1.20

Vereniging Sport en Gemeenten

Postbus 16268. 2500 BG Den Haag; Bezoekadres: Nassaulaan 12, Den Haag
Telefoon: 070 373 8053

Mobiel 5.1.2e

FnOorspronkelijk bericht-----

Von:NEKOKEIon ster dom a>
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 17:17

Aan: (@sportengemeenten.nl>
Onderwerp: Input Amsterdam corona maatregelen
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HolENEEN

We kennen elkaar nog niet. Ik heb vorig jaar EE opeevolzd alsIEEE svorscBos gemeente Amsterdam. Leuk om binnenkort nader

kennis te maken.

Vanmorgen gesprek gehad met om ervoor te zorgen dat aandachtspunten mbt Corona en opening up goed meegewogen worden. Zij
gaf daarbij aan dat er nu een breder (informeel) overleg is gestart met VWS, vsg, nl Actief en oa COVID team om Corona maatregelen voor te

bereiden. Fijn als wij via jouw ingang hebben tot dit overleg. Zij adviseerde om input vanuit Amsterdam ook naar jou te mailen. Zie hieronder. Ik

ben benieuwd naar je reactie op onze aandachtspunten. En ik plan graag een kennismaking in.

Vr groet

Directie Sport en Bos

Van: <BEEETIIN@amsterdam o1-< [NESECNIIN @ -msterdam nl>>

Datum: woens 06 jan. 2021 2:53 PM

Aan: EEE @minvws |<BIEEEN@minvws nl>>
Onderwerp: Input Amsterdam corona maatregelen

woJEKE
Beste wensen!

Zoals afgesproken hierbij input vanuit Amsterdam mbt Corona maatregelen.

Steunpakket:

- De rijksregelingen bieden onvoldoende in ondersteuning voor het instandhouden van het voor Amsterdam noodzakelijke sportaanbod.

Nog geen 20% van de kosten worden door het Rijk gedekt. Tot nu toe heeft Amsterdam al bijna 7 miljoen aan steun ingezet en het Rijk 1.2 miljoen
euro. Is de schade van twee lockdown nog niet meegenomen.

- Groot verschil met landelijk beeld is dat 60% van de Amsterdammers sport bij breed en anders georganiseerde sportaanbieders (niet de klassieke

verenigingen).

Gemeente maakt ruim gebruik van deze anders georganiseerde aanbieders bij het bereiken van sociaal- maatschappelijke doelen op gebied van

gezondheid, levensstijl, participatie, integratie, empowerment etc. Via een subisidierelatie of anderszins.

Algemeen belang is er zodoende mee gediend dat deze vitale sportinfrastructuur intact blijft. Het helpt als het Rijk/VWS zich met de

steunmaatregelen niet beperkt tot de klassieke vereniging. maar zich ook richt op deze sportaanbieders. Naast huurcompensatie van alleen de

amateursportaanbieders zonder winstoogmerk, moeten er daarom ook voorzieningen zijn voor erfpachtconstructies en huurders die in buurthuizen en

van woningcorporaties etc huren. Daarnaast is er behoefte aan een (beperkte) regeling voor sportaanbieders die een andere organisatievorm hebben

dan amateuraanbieders zonder winstoogmerk.

-  Voeren jullie als VWS bijvoorbeeld naast gesprekken met NOC NSF en VSG ook gesprekken met NL Actief en andere vertegenwoordigers van

de anders georganiseerde sport?

Concrete verzoeken aan VWS tav nieuwe rijksregelingen Covid

- Een huur compensatieregeling voor aanbieders voor diplomazwemmen a,b en c, tenminste voor de aanbieders die armoede kind-arrangementen
aanbieden ism Jeugdfonds Sport en Gemeente Amsterdam.

-  Gemeentelijke compensatie van de huur maandjuni voor binnensport nog ten laste kunnen brengen van nieuwe Rijks compensatieregeling. Dus
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naast de huurcompensatie okt- december 2020 ook nog de maand juni voor de binnensport 2020 te kunnen opvoeren.

-  Verruiming van criteria voor wie in aanmerking komen voor rijksondersteuning. Bijvoorbeeld door gemeentes de mogelijkheid te bieden op

beperkte schaal (bv huurcompensatie tot bepaald maximum) en daarmee sportaanbieders met winstoogmerk te ondersteunen vanuit de rijksregeling
op grond van een aantoonbare bijdrage aan de uitvoering van het gemeentelijk sportbeleid. of via een aparte regeling voor sportondernemers.

-  Subsidie die sportaanbieders van de gemeente ontvangen als compensatie voor schade door Corona niet aftrekken van eventueel aangevraagde
NOW subsidie. Het heeft namelijk weinig zin vanuit de gemeente om aanbieders te compenseren voor Corona schade als het Rijk deze subsidie

aftrekt van de rijksondersteuning.

Opening up / unlock

-  Zie zwembaden niet als doorstroomlocatie (pretpark/museum), maar als sportvoorziening met grote vitale waarde. Voor met name ouderen en

mensen met overgewicht, waarvoor andere sporten vaak niet mogelijk zijn is zwemmen de enige mogelijkheid tot sporten / bewegen.

Ook nemen de wachtlijsten voor zwemlessen aanzienlijk toe met alle daarbij behorende risico s. Kortom, zie zwembaden als binnensport met
dezelfde mogelijkheden bij opening up.

-  Maak voor kwetsbare groepen een uitzondering om wel binnen te kunnen blijven sporten en bewegen. In Amsterdam is de afgelopen periode
goede ervaring opgedaan om hiervoor een uitzondering te maken. Groepen waarvoor dit sportaanbod juist in deze tijd noodzakelijk perspectief biedt.

Bijvoorbeeld voor de doelgroep jeugd in relatie tot veiligheid en overlast. En ouderen of groepen met psychosociale problematiek. Binnensporten
kan in kleine groepen met duidelijke afspraken en professionele begeleiding goed Corona proof aangeboden worden.

- Gebruik net als in de cultuursector en voor supermarkten vierkante meter normen om tot vaste richtlijnen voor bezoekersaantallen voor binnen

locaties te komen; dit draagt naast maatschappelijk herstel ook bij aan economisch herstel.

- Neem gemeenten tijdig in communicatie mee mbt aanpassingen van maatregelen om de druk op de ambtelijke organisatie te verkleinen.

-  Benut de gemeente om specifiek voor de anders georganiseerde sport. de health/fitness/sportschool en evenementen branche voor een uitwerking
van een structureel bruikbare en voorspelbare routekaart;

Dank alvast voor het meenemen en meewegen van deze punten. En fijn om komendjaar nauwer op te trekken.

Vr groet

Gemeente Amsterdam

De gemeente Amsterdam streeft naar optimale dienstverlening en zorgvuldige afhandeling van e-mailverkeer. Als deze e-mail niet voor u is bestemd.

laat dit dan weten aan de afzender en verwijder de e-mail. Voor meer informatie: www.amsterdam nl/proclaimer.

De gemeente Amsterdam streeft naar optimale dienstverlening en zorgvuldige afhandeling van e-mailverkeer. Als deze e-mail niet voor u is bestemd.

laat dit dan weten aan de afzender en verwijder de e-mail. Voor meer informatie: www.amsterdam .nl/proclaimer.


